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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény
42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszterhez

"Van-e a kormányzatnak stratégiája arra, hogy az állami szakszolgálati és köznevelési
intézmények minőségi ellátást tudjanak biztosítani az autizmussal élő gyermekek és családjaik

számára? címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az állam feladata lenne, hogy minden Magyarországon élő, eltérő fejlődésű gyermek és családja, bárhol
is él az országban, alanyi jogon és a lehető legkorábban hozzáférjen a szükséges szolgáltatásokhoz. Az
állami ellátórendszer ezzel szemben túlterhelt, hosszú várólisták vannak az alapból korlátozott számú
helyekhez. Vannak Intézmények, amiknek az alapító okiratában benne van, hogy fogadnak autista
gyerekeket, ez többnyire nem felel meg a valóságnak. Sokszor pályázati előírások miatt került bele, de
sem a szaktudás, sem a szakértő nem áll az iskola rendelkezésére.

1. Van-e a kormányzatnak stratégiája arra, hogy az állami szakszolgálati és köznevelési
intézmények minőségi ellátást tudjanak biztosítani az autizmussal élő gyermekek és
családjaik számára?

2. A Pedagógiai Szakszolgálatok hány korai, óvodás és iskoláskorú autizmussal élő gyereket
látnak el?

3. Rendelkeznek-e a Szakértői Bizottságok listával azokról az intézményekről, ahova az
autista gyermeket nevelő szülők fordulhatnak?

4. Tervez-e létrehozni több oktatási intézményt és továbbképző programot?

Várom válaszát,

Budapest, 2018.07.25.

Tisztelettel,

u~~


